

15th November 2017
26 Safar, 1439

Assessment Week
KG2 to Grade 7
Sunday 19th November – Thursday 23rd November

Dear Parents,
Sunday 19th November is the start of our assessment week for KG2 to Grade 7.

All students must be in school from 7:50am until 2:20pm each day during Assessment week.

Grade 6 and 7, complete continuous assessment in their English subjects as part of the National Curriculum and therefore will only have assessments in Arabic language, Islamic Studies and UAE Social Studies next week.

Teachers have sent home revision guidance and the schedule for each grade on Class Dojo and in the student diaries. Revision can also be completed from the CGP books which we sent home at the beginning of the year in order to help your child.

I will send out a letter regarding our National Day Celebrations next week.

If you have any questions, please call the school.

Yours sincerely,



Dr. Kate O'Sullivan
Principal



مدرسة ويلز الدولية
P.O. Box : 6178
Abu Dhabi U.A.E.
Wales International School



+971 50 228 7550



+971 2 666 4883



+971 2 666 4886



+971 P.O Box: 6178 Al Shamkha, Abu Dhabi, UAE

التاريخ : 2017/11/15
الموافق 26 صفر 1439

السادة / أولياء الأمور المحترمين

الموضوع : أسبوع التقييم
من الروضة الثانية ولغاية الصف السابع
الأحد 19 نوفمبر 2017 - الخميس 23 نوفمبر 2019.

تحية طيبة ... وبعد ،
نود إعلامكم بأن يوم الأحد الموافق 19 نوفمبر هو بداية أسبوع التقييمات لدى مدرسة ويلز الدولية ، لذلك نرجو من الطلاب التواجد في المدرسة من الساعة 7:50 صباحاً ولغاية 2:20 ظهراً خلال هذا الأسبوع .

بالنسبة لطلاب الصف السادس والسابع نرجو إعلامكم بأنهم قد أتموا التقييمات المطلوبه لمواد اللغة الانجليزية وذلك كجزء من المناهج الوطنية البريطانية ، وبالتالي سوف تكون التقييمات فقط في مواد اللغة العربية والدراسات الإسلامية والدراسات الاجتماعية وذلك خلال الأسبوع المقبل

لقد تم إرسال أوراق مراجعة وجدول الإمتحانات مع الطلبة وتم وضعه على برنامج دوجو ، نرجو منكم متابعة أوراق المراجعة والاستعانة بالكتب التي سلمت إليكم في بداية العام للاحتفاظ بها في المنزل .

سنقوم بإرسال رسالة بخصوص إحتفالية المدرسة باليوم الوطني خلال الأسبوع القادم .
في حال وجود أي استفسار نرجو التواصل مع المدرسة

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،،

مديرة المدرسة
د. كابت أو سوليفان
مدرسة ويلز الدولية
P.O. Box: 6178
Abu Dhabi, U.A.E.
Wales International School

+971 50 228 7550

+971 2 666 4883

+971 2 666 4886

+971 P.O Box: 6178 Al Shamkha, Abu Dhabi, UAE